
  
 
 
 

 

 
HOTĂRÂREA Nr.106 

      din 27.09.2022 

privind aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din 
data de 23.08.2022 

 

 

 Consiliul local al oraşului Nădlac, întrunit în şedinţa ordinară din data de 
27.09.2022, 

 Având în vedere: 

- prevederile art.138(15) din Ordonanța de urgență nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, actualizată 

 În temeiul art.139(1) din Ordonanța de urgență nr.57/2019 privind Codul 

administrativ, actualizată 
 

 

HOTĂRĂŞTE: 

 
 

Art.1. Se aprobă procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac 

din data de 23.08.2022, conform anexei care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre. 

Art.2. Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire de către primarul orașului Nădlac 

și se comunică către: 
- Instituţia Prefectului- Judeţul Arad, Serviciul Juridic și Contencios 

Administrativ– Compartimentul Controlul Legalităţii Actelor și 

Contencios 

 
 

     PREŞEDINTE DE ȘEDINȚĂ                 CONTRASEMNEAZĂ PENTRU LEGALITATE  

     MILAN-IAROSLAV ABRAHAM                                SECRETAR GENERAL 
                                                                               ALEXANDRU GROS 
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Anexa la HCL nr.106/27.09.2022 

 
 
 

 
PROCESUL VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 23.08.2022 a Consiliului local Nădlac 

 
Şedinţa ordinară a Consiliului Local al oraşului Nădlac din data de 23.08.2022 a fost 

convocată în baza Dispoziției primarului orașului Nădlac nr.336 din 17.08.2022, prin 

convocator şi înmânarea invitaţiilor. 
 La lucrările şedinţei participă, fiind prezenți fizic următorii consilieri locali: Vaș Ladislau, 
Huszarik Alexandrina-Nicoleta, Abraham Milan-Iaroslav, Patean Tiberiu, Karkuș Radomir-Călin-

Ștefan, Kelo Milan, Suslak Marek-Andrei, Bonțea Maria-Carolina, Paladie Răzvan-Florin, Onuțe 
Dan-Ioan, Hegyes Mihai-Ferencz, Somrak Dușan, Franio Ștefan-Emilian. Sunt prezenți online 
consilierii locali: Bocea Alexandru-Marian, Albu Cosmin-Cristian. 

La lucrările ședinței, din partea primăriei orașului Nădlac participă: primar Ioan-Radu 
Mărginean, secretar general Alexandru Gros, Istvanovicz Călin-Florin- arhitect-șef, Mazuch 
Marinela- consilier proiecte, Gondec Pavel- șef serviciu buget, Ianecsko Alina- consilier juridic, 

Iamrișka Cristian- inspector care asigură înregistrarea audio-video a ședinței.  
 Dl secretar general constată faptul că, convocarea consiliului local în ședința de astăzi a 

fost efectuată conform prevederilor Codului administrativ, respectiv Ordonanţa de urgenţă 
nr.57 din 2019, cu modificările şi completările ulterioare, în baza dispoziției primarului orașului 
Nădlac nr.336 din 17.08.2022 și deoarece este prezentă majoritatea consilierilor locali aflați în 

funcție la lucrările ședinței, este asigurat cvorumul necesar întrunirii, declarând în acest sens 
ședința legal constituită.  

În continuare, președintele de ședință- dl Abraham Milan-Iaroslav, prezintă pct.1, 

respectiv proiectul ordinei de zi al şedinţei Consiliului Local de astăzi, astfel :  
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinei de zi a şedinţei ordinare a Consiliului 

local din data de 23.08.2022. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a 
Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 26.07.2022. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea măsurilor pentru remedierea deficiențelor și 

pentru realizarea capacității de apărare împotriva indendiilor și în alte situații la nivelul 
orașului Nădlac. 

4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Consiliului 

local al oraşului Nădlac pe anul 2022. 
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local aferent trimestrului II 

al anului 2022. 
6.Proiect de hotărâre privind inițierea procedurii de închiriere, prin licitație publică, 

a apartamentului înscris în CF 300054-C1-U8 Nădlac, cu suprafața construită de 81 mp,  imobil 

proprietatea  privată  a Statului Român . 
 7.Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului situat în orașul Nădlac, 
evidențiat în CF nr. 305033 Nădlac. 

8.Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și 
Administrației prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I.” S.A.,  a amplasamentului şi 
asigurarea condiţiilor în vederea executării obiectivului de investiţii Proiect tip-  Construire Sala 

de Sport cu Tribuna 180 locuri din str. Dorobanți, nr. 39 C, oraș Nădlac, județul Arad. 
9.Diverse. 
Dl primar propune: 

- retragerea pct.8 
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- introducerea în locul acestuia- Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțărilor 

nerambursabile alocate din fondurile  bugetului local al Orașului Nădlac  pentru 
activităţi nonprofit de interes local în anul 2022, punct la care au fost emise avizele 
din partea comisiilor de specialitate. 

Nefiind alte propuneri, președintele de şedinţă supune la vot „Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea ordinei de zi a şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din data de 
23.08.2022”, cu propunerile de modificare, fiind pronunțate 13 voturi DA, 2 abținere: Patean 

Tiberiu, Hegyes Mihai, fiind întrunită majoritatea necesară adoptării hotărârii, votul necesar 
pentru adoptarea proiectului de hotărâre fiind majoritatea consilierilor prezenţi ( 8 voturi ). 

Dl Somrak Dușan precizează că nu va vota la pct.8, punct nou propus. 

Se trece la pct.2. Proiect de  hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței 
ordinare a Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 26.07.2022. 
 Deoarece nu există discuții cu privire la procesul verbal, se supune la vot „proiectul de 

hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din 
data de 26.07.2022”, acesta fiind aprobat cu 12 voturi DA, 3 abținere: Patean Tiberiu, Hegyes 
Mihai, Somrak Dușan- a fost absent la acea ședință,  votul necesar pentru adoptarea 

proiectului de hotărâre este votul majorității consilierilor prezenţi ( 8 voturi ). 
Se trece la pct.3. Proiect de  hotărâre privind aprobarea măsurilor pentru remedierea 

deficiențelor și pentru realizarea capacității de apărare împotriva indendiilor și în alte situații la 

nivelul orașului Nădlac. 
Nefiind discuții, proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 13 voturi DA, 

2 abținere: Patean Tiberiu, Hegyes Mihai, fiind întrunită majoritatea necesară aprobării, votul 
necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în funcție ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.4. Proiect de  hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Consiliului local al oraşului Nădlac pe anul 2022. 
Dl Abraham Milan susține având în vedere ceea ce a fost duminică în oraș, acea ploaie 

care a produs inundații, deoarece probabil nu se va face PUZ în zona industrială, propune ca 

suma de 50.000 lei să fie alocată de la PUZ pentru decolmatare șanțuri de pe câteva străzi. 
Dl Paladie Răzvan susține că este de acord, însă este necesar ca tuburile să fie 

curățate, dacă oamenii nu iau măsuri, să se aplice amenzi, deja s-a făcut de două ori de 

primărie, însă este iarbă foarte mare în șanțuri, se știe de problemă, puțin spirit civic nu strică, 
s-au făcut poze, s-a văzut despre ce este vorba, cine știe zona cunoaște despre ce este vorba, 
unii cetățeni au avut sticle de bere sub pod, sigur că trebuie luate măsuri, dar trebuie făcută și 

curățenie. 
Dl Kelo Milan susține că de la PUZ zona industrială vis a vis de gară, suma de 25.000 lei 

să fie alocată la 74.02 utilaj greder, care este stricat. 

Dl Onuțe Dan susține să se aloce bani și pentru hidranți, a vorbit cu dl primar și a spus 
că se vor identifica sumele necesare. 

Dl primar susține că Compania de Apă va înlocui în timp hidranții, care vor fi schimbați 
din redevență, este necesar să se discute cu ei, pentru că ei ar trebui să execute acea lucrare. 

Dl viceprimar face precizarea că în Pecica pe străzi s-a făcut legătura ca să fie presiune 

la fel peste tot, tot pe banii Companiei de Apă. 
Dl Kelo Milan susține că este o propunere bună, sunt 20 nefuncționali, hidranții sunt 

foarte importanți, în caz de incendiu este foarte important ca acestea să fie funcționali, din 

dividende se cumpără hidranți supraterani, dar sunt rău întreținuți, să se facă aceste lucrări în 
fiecare an. 

Dl viceprimar susține că Compania de Apă mai are pe stoc hidranți noi care trebuie 

montați, societatea trebuind să se ocupe de citirea contoarelor, nu are personal pentru 
montarea hidranților. 

Dl Onuțe Dan susține că ar trebui înlocuite anul viitor și peste 2 ani, hidranții trebuie să 

fie funcționali. 
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Dl Kelo Milan susține că pentru renovarea școlii evreiești s-a alocat în buget suma de 

30.000 lei, dacă există încheiat vreun contract, sau suma este disponibilă. 
Dl Gondec Pavel susține că există contract semnat aproape pentru toată suma, referitor 

la hidranți, Compania de Apă le va înlocui oricum, mai există cumpărate, depozitate în curte, 

doar ei pot interveni asupra acestora, rețele sunt concesionate către această societate, 
Compania de Apă are față de noi obligație contractuală în acest sens, de 3 ani însă nu s-a mai 
înlocuit nimic, oricum chiar dacă se alocă din bugetul local, hidranții nu vor fi înlocuiți mai 

repede, deoarece doar cei de la Compania de Apă le pot înlocui. 
Dl Kelo Milan susține că suma de 30.000 lei s-ar putea lua de la clădire sediu 

administrativ pentru achiziționare de hidranți. 

Dl Onuțe Dan susține ca suma de 30.000 lei să fie luată de la cap.74.02 Investiții 
pentru achiziționare hidranți, fiind în cadrul aceluiași capitol, doar la alt subcapitol. 

Dl Gondec Pavel precizează că se poate pune de la investiții la funcționare. 

Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 
președintele de ședință supune la vot: 

- proiectul de hotărâre în forma propusă de către executiv, fiind pronunțate 15 

abțineri 
- proiectul de hotărâre cu cele 3 propuneri mai sus formulate, fiind pronunțate 15 

voturi DA, fiind întrunită majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul 

majorității consilierilor aflați în funcție ( 8 voturi ). 
Se trece la pct.5. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului local 

aferent trimestrului II al anului 2022. 
Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 15 voturi DA, fiind întrunită 

majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în 
funcție ( 8 voturi ). 

 Se trece la pct.6. Proiect de hotărâre privind inițierea procedurii de închiriere, prin 

licitație publică, a apartamentului înscris în CF 300054-C1-U8 Nădlac, cu suprafața construită 
de 81 mp,  imobil proprietatea  privată  a Statului Român . 

Dl Somrak Dușan susține că este de acord că acest apartament trebuie închiriat, însă în 

studiul de oportunitate este trecut ca perioadă de închiriere 10 ani, nu este de acord, conform 
Codului Civil- Restituirea anticipată- „Comodantul poate cere restituirea bunului înainte de 
momentul prevăzut la art. 2.155 alin. (1) atunci când are el însuşi o nevoie urgentă şi 

neprevăzută de bun, atunci când comodatarul decedează sau atunci când acesta îşi încalcă 
obligaţiile.‟ Poate că acest imobil va fi nevoie să fie utilizat cu alt scop, să existe posibilitatea 
rezilierii contractului, dacă va fi nevoie înainte de termen, este de acord cu închirierea 

acestuia, însă nu pentru 10 ani, să fie trecute în contract aspectele menționate, să existe 
posibilitatea rezilierii contractului în caz de va fi nevoie. 

Dl secretar general face precizarea că acest imobil nu este proprietatea orașului, este 
proprietatea privată a Statului Român, în anexa nr.3 din codul administrativ  sunt precizate 
clar cazurile în care un imobil poate să facă parte din domeniul public al orașului, în această 

situație consiliul local nu are decât drept de administrare, având obligația de a face bani pe el, 
există posibilitatea ca acesta să fie trecut în proprietatea orașului, trebuie cunoscută valoarea 
de inventar, în arhiva proprie nu există aceste date, în anul 1992 au fost preluate construcțiile 

neterminate de la Statul Român, este necesar ca inventarul să fie actualizat la zi, acum nu 
există posibilitatea modificării destinației acestui apartament, deoarece nu poate avea decât 
destinația de locuință, apartamentele construite în acel bloc de locuințe au fost vândute, 

conform legii chiriașilor, însă acest apartament nu s-a cumpărat de către chiriașa imobilului 
care locuia atunci în el, aceasta este decedată, iar imobilul a rămas în proprietatea Statului. 

Dna Huszarik Alexandrina face precizarea că cunoaște foarte bine situația acelui imobil, 

la acel imobil s-au mai executat multe investiții, instalații sanitare, primăria a plătit tot timpul 
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cota parte pentru orice a fost necesar să fie făcut la blocul în cauză. 

Dl Onuțe Dan este de părere că contractul ar trebui să fie încheiat pe un an, cu 
posibilitate de prelungire, iar între timp, poate se rezolvă și cu proprietatea acestuia. 

Dl Somrak Dușan susține să se facă demersurile necesare pentru ca acest apartament 

să fie trecut în proprietatea Orașului, contractul de închiriere să fie încheiat pentru o perioadă 
de 1 an, cu posibilitatea prelungirii cu chiriașul existent. 

Dl Kelo Milan susține că nu este normal ca un contract să fie încheiat pentru o durată 

mai mare decât este mandatul consiliului local. 
Dl viceprimar susține că contractul cu biserici pentru localurile școlare s-a încheiat 

pentru o perioadă de 7 ani, propunând astfel ca și acest contract să fie încheiat pentru 

această perioadă. 
Nefiind alte completări sau întrebări, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat 

aviz favorabil, președintele de ședință supune la vot: 

- proiectul de hotărâre în forma propusă de către executiv, durata contractului de 10 
ani, fiind pronunțate 1 vot DA Vaș Ladislau, 14 abțineri 

- propunerea de încheiere a contractului pentru o durată de 1 an, fiind pronunțate 

10 voturi DA, 5 abținere Albu Cosmin, Bocea Alexandru, Vaș Ladislau, Paladie 
Răzvan, Suslak Marek, fiind întrunită majoritatea necesară aprobării, votul necesar 
fiind votul majorității consilierilor aflați în funcție  ( 8 voturi). 

- proiectul de hotărâre cu durata încheierii de 1 an mai sus aprobată, fiind 
pronunțate 14 voturi DA, 1 abținere Paladie Răzvan, fiind întrunită majoritatea 

necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în funcție  
( 8 voturi). 

Se trece la pct.7. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului situat 

în orașul Nădlac, evidențiat în CF nr. 305033 Nădlac. 
Dl primar face precizarea că pentru construire platformă deșeuri, pentru care se va 

depune un proiect de 1 milion euro, platformă betonată, trotuar dale beton, se va amplasa 

cântar cu sarcină de maxim 50 tone, separator de hidrocarburi, container frigorific cadavre 
animale mici cu împrejmuire, birou supraveghere, magazine scule, grup sanitar, rigolă 
colectoare, conductă subterană, zonă verde de protecție, container colectare deșeuri 

periculoase, deșeuri textile, deșeuri electrice și electronice mici, obiecte de uz casnic mari, 
hârtie, carton, plastic, lemn, mobilier, sticlă, anvelope, metal, deșeuri grădină, construcții 
diverse, construcții moloz, copertină pe structură metalică ușoară, scară metalică mobile, 

bordură, deșeurile vor fi depozitate fără a aduce probleme cetățenilor, terenul va fi 
împrejmuit ca un parc, va fi un plus pentru oraș, urmând a fi create și câteva locuri de 
muncă.  

Dl Kelo Milan susține că este o problemă cu acest teren, casele sunt foarte aproape, 
locuitorii din zonă nu sunt de acord ca această platformăsă fie amplasată atât de aprope de 

locuințe. 
Dl primar face precizarea că distanța legală este respectată în acest caz. 
Dl Kelo Milan este de părere că este nevoie de asemenea spații de depozitare, este o 

problemă și cu depozitare de moloz, cauciucuri, saltele, însă trebuie ținut cont și de părerea 
cetățenilor din zonă, locuințele sunt foarte aproape de groapa de gunoi, trebuie căutat alt 
loc, să fie stabilită o distanță normală până la case, împrejmuirea presupune un singur rând 

de pomi. 
Dl primar precizează că depozitarea presupune containere, deșeurile nu vor fi 

aruncate ca la groapa de gunoi, sunt anumite standarde care trebuie respectate, terenul 

fiind îngrădit, existând și perdea de protecție din copaci. 
Dl Onuțe Dan susține că se vor depozita și deșeuri periculoase. 
Dl viceprimar susține că este o problemă cu depozitarea anvelopelor, agricultorii le 

duc peste tot, vor fi containere cu haine, acum chiar sunt probleme cu faptul că 
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containerele sunt contaminate cu animale moarte, ceea ce presupune costuri mari, sunt 

probleme oamenii nu au unde să ducă moloz, haine, mobilă, trebuie să le oferim soluții. 
Dna Bonțea Maria susține că nu este împotriva proiectului, însă ar fi nevoie să se 

caute o altă locație. 

Dl Onuțe Dan întreabă de când se știe de acest proiect. 
Dna Mazuch Marinela  susține că regula în accesarea de fonduri este regula primului 

venit, primul servit, iar de acest proiect se știe de aproximativ 3 săptămâni. 

Dl Gondec Pavel susține că acest teren nu se află vis a vis de case, dacă se dorește 
amplasarea unui parc fotovoltaic pe acest teren, acesta se poate face pe partea care este 
mai aproape de case, iar în spatele acesteia poate să fie amplasată această platformă. 

Dl Kelo Milan susține că cunoaște foarte bine acea zonă, iar acea platformă se 
propune a fi amplasată foarte aproape de case. 

Dna Mazuch Marinela susține că s-a căutat o altă locație, nu s-a găsit, dacă consilierii 

locali găsesc alt amplasament, problema este că nu există alte proprietăți, aceeași problemă 
a fost și cu creșa, s-a amplasat unde avem teren, nu este chiar ce ne-am fi dorit nici 
amplasamentul acesteia, să fie delegate persoane din cadrul consiliului local care să ajute, 

să se găsească o suprafață de teren corespunzătoare pe care se poate face această 
platformă, trebuie însă avut în vedere că această platformă nu este de fapt o groapă de 
gunoi, dacă se va găsi un alt teren, acesta necesită să fie dezmembrat astfel cum se solicită 

pentru proiect, și cine se va ocupa să găsească un alt teren. 
Dl primar susține că s-a discutat împreună cu dl arhitect-șef, s-a mai găsit un teren 

după dl Bodnărescu, însă acesta nu corespunde din punct de vedere al dimensiunilor 
impuse, până la urmă se va pierde un proiect de 1 milion euro dacă nu se dorește. 

Dl Kelo Milan este de părere să fie întrebate cele 20 familii care locuiesc în zona unde 

se dorește amplasarea plarformei de depozitare, dacă sunt de acord. 
Dl primar menționează că nu este vorba de o groapă de gunoi, este vorba despre 

depozitare de deșeuri, agricultorii au în zonă silozuri, iar acestea nu deranjează, este același 

lucru. 
Dl Kelo Milan susține că și la amplasarea acelor containere pentru sticlă la colț de 

stradă au fost discuții, că nu le-a convenit la oameni, să fie amplasate la colțul casei lor. 

Dl primar susține că acel teren va fi împrejmuit, deșeurile nu se vor arunca la 
întâmplare. 

Dna Bonțea Maria întreabă dacă primăria își permite să angajeze acolo personal. 

Dl primar susține că este o problemă, oamenii nu au unde arunca mobilier, frigider, de 
asta se și produc inundații la ploaie mai mare, deoarece sunt aruncate diferite deșeuri în 
canalele de colectare a apei, podețele sunt astupate de diferite deșeuri, este vorba de o 

nevoie care aparține tuturor locuitorilor. 
Dna Bonțea Maria susține că aproape de 2 ori pe an se face program de colectare a 

deșeurilor electrice, oamenii au posibilitatea de a le da când se face colectarea acestora. 
Dl primar susține că sunt și alte categorii de deșeuri, este vorba de textile, haine, 

lemn, mobilier, anvelope, metal, deșeuri din grădină, construcții. 

Dl Paladie Răzvan susține că în canale sunt aruncate tot felul de deșeuri, televizoare, 
haine, anvelope. 

Dl Kelo Milan este de părere că acest punct ar trebui amânat pentru discuții la o 

ședință viitoare. 
Dna Mazuch Marinela precizează că nu este timp de amânat. 
Dl Kelo Milan este de părere că ar fi necesar eventual să fie stabilită o altă formă de 

parcelare, sau găsit teren în altă zonă. 
Dl primar întreabă cum se va răspunde celor care doresc să depoziteze deșeurile și nu 

au unde. 



 

 

 

6 

Dna Bonțea Maria susține că se sacrifică un număr de 20 familii doar pentru a se 

construi această platformă pe terenul propus. 
Dna Mazuch Marinela susține că în această situație este necesar să se găsească o 

soluție de parcelare, altfel decât s-a făcut propunerea de acum, eventual terenul care este 

propus pentru fotovoltaice să fie trecut în partea mai apropiată de case, iar platforma de 
depozitare în partea din spate, iar peste câteva zile când va fi definitivată propunerea de 
parcelare, se va convoca o altă ședință de consiliu. 

Dl Paladie Răzvan susține că în această situație să fie convocată o altă ședință de 
consiliu pe marți săptămâna viitoare. 

Dl viceprimar susține că chiar dacă se amână, situația peste câteva zile va fi tot 

aceeași, este singurul teren disponibil. 
Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 1 vot DA- Vaș Ladislau, 6 NU- Kelo  

Milan, Bonțea Maria Carolina, Franio Ștefan, Huszarik Alexandrina, Somrak Dușan, Onuțe Dan, 
8 abținere- Abraham Milan-Iaroslav, Patean Tiberiu, Karkuș Radomir-Călin-Ștefan, Suslak 
Marek-Andrei, Paladie Răzvan-Florin, Hegyes Mihai-Ferencz, Bocea Alexandru-Marian, Albu 

Cosmin-Cristian, nefiind întrunită majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul 
majorității consilierilor aflați în funcție ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.8. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțărilor nerambursabile 

alocate din fondurile  bugetului local al Orașului Nădlac  pentru activităţi nonprofit de interes 
local în anul 2022. 

Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 
proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 14 voturi DA,  fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în 

funcție, dl Somrak Dușan nu a votat la acest punct, mențiunea cu privire la acest aspect fiind 
efectuată la începutul ședinței. 

Se trece la pct.9. Diverse. 

Dl Somrak Dușan întreabă din ce motiv a fost retras de pe ordinea de zi pct.8. 
Dna Mazuch Marinela susține că în cursul zilei de astăzi s-a primit din partea CNI o 

notificare, s-a cerut hotărâre de consiliu, aceasta s-a pregătit, documentația a ajuns la 

tehnic, din păcate s-au efectuat observații în ce privește suprafața propusă, aceasta nu este 
suficientă, deoarece amplasamentul are forma de trapez, iar una dintre laturi este prea mică, 
neîndeplinind dimeniunea minimă solicitată de 51 mp, săptămâna viitoare va trebui 

reglementată și această situație. 
Nefiind alte discuții, președintele de ședință, declară închise lucrările şedinţei ordinare 

a Consiliului local al oraşului Nădlac din data de 23.08.2022. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare originale. 
Înregistrarea audio-video al prezentei ședințe de consiliu face parte integrantă din procesul 

verbal al ședinței. 
 
 
           PREŞEDINTE DE ȘEDINȚĂ                 CONTRASEMNEAZĂ PENTRU LEGALITATE 

       MILAN-IAROSLAV ABRAHAM                             SECRETAR GENERAL 

                                                                                     ALEXANDRU GROS 
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